
 

Art. 37 Schriftelijke vragen Aanpak vape-handel onder jongeren 
van PvdA-GroenLinks Boxtel, 31 maart 2025  

 
Op 22 maart verscheen er een artikel in de Volkskrant ‘makkelijker verdienen, moeilijker te 
stoppen’ waarin werd gewezen op de toenemende handel in en het gebruik van vapes 
onder jongeren.  https://www.volkskrant.nl/binnenland/de-illegale-vapehandel-op-
schoolpleinen-neemt-toe-maar-makkelijk-verdienen-is-moeilijk-te-stoppen~b3c0b77f/ 

Vapen vormt een bedreiging voor de gezondheid. Daarnaast is er sprake van een 
zorgwekkende ontwikkeling waarbij de handel in vapes op schoolpleinen en sociale media 
steeds vaker illegaal plaatsvindt. In vrijwel elke klas, ook in Brabant, zou een verkopende 
leerling actief zijn. Er zijn ook signalen dat de verkoop van vapes jongeren in aanraking 
brengt met andere illegale producten, zoals synthetische drugs, en dat het witwassen via 
deze handel plaatsvindt. Volgens de wet is de verkoop van vapes aan personen onder de 18 
jaar strafbaar. R-Newt herkent de problematiek en zoekt ook naar een aanpak.  

De gemeente Boxtel zet in op preventief beleid bij jongeren om problemen te voorkomen 
dan wel tegen te gaan. De aanpak van vapen is in de kern een landelijke kwestie, maar 
vergelijkbaar met de problematiek rondom fatbikes – eveneens een landelijk vraagstuk – 
heeft onze gemeente destijds laten zien bereid te zijn om lokaal maatregelen te nemen. 

Vragen 

1. Krijgt onze gemeente signalen over jongeren die in de problemen komen door 
(handel in) vapes? 

2. Is onze gemeente bereid om de problematiek van vapen vanuit preventie aan te 
pakken? En vanuit welke invalshoeken zou dat mogelijk zijn? 

3. Kan handhaving worden ingezet om de illegale handel in vapes tegen te gaan? 
4. Begrijpen wij als gemeente voldoende waarom jongeren beginnen met vapen (en 

handelen)? Wordt hier onderzoek naar gedaan? 
5. Kunnen jongerenwerkers een rol spelen in het ontmoedigen van vapen en het 

helpen van jongeren om hiermee te stoppen? Zijn er specifieke zelfhulpstrategieën 
beschikbaar? 

Wij zien uit naar uw beantwoording en eventuele stappen die de gemeente kan zetten om 
deze zorgwekkende trend tegen te gaan. 

Met vriendelijke groet, 

 

PvdA-Groenlinks Boxtel 

Mirjam Bemelmans & Miek Nooijen 
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